
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 10 ze dne 3. 10. 2023 

Č.j. OUR 139/2023        Sp. Zn. 101.2.1 A10 

 

 

Místo konání : Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:06 hod 

Konec jednání: 19:14 hod 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Petr Pilař, Markéta Alinová, 

Ing. Bc. Luboš Rejl, Karel Jandík, Ing. Martina Krystová 

 

Omluveni: - 

 

Pořad jednání: 

1. Počet přítomných: 7 – zastupitelstvo je usnášeníschopné 

2. Zapisovatel: Bc. Tereza Jansová 

 Ověřovatelé: Petr Pilař, Ing. Martina Krystová 

                          

3. Program  

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 

3. Kontrola usnesení 

4. Schválení záměru – Sport klub Rasošky 

5. Schválení dodatku č. 2 – Sport klub Rasošky 

6. Smlouva SÚS – kanalizace 

7. Nařízení obce o zákazu podomního a pochůzkového prodeje 

8. Agrivoltaika – informace 

9. Čerpání investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky 

10. Různé a diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 7 zastupitelů – zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Přednesl program jednání a ten byl schválen. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Bc. Tereza Jansová, jako 

ověřovatelé Ing. Martina Krystová a Petr Pilař. Schváleno. 

 



3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 

4. Starosta obce informoval o vyvěšení Záměru uzavřít dodatek k nájemní smlouvě ze dne 1. 9. 

2020 mezi obcí Rasošky a paní Ivetou Jandíkovou na pronájem nebytových prostor v budově 

„Zázemí sportovního areálu“. Daný Záměr byl vyvěšen od 7. 9. 2023 do 25. 9. 2023 a žádná 

vyjádření ani připomínky Obecní úřad Rasošky neobdržel. 

Záměr byl vzat na vědomí. 

 

5. Starosta obce předložil ke schválení Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu „Bufetu ve sportovním 

zařízení obce Rasošky“ ze dne 1. 9. 2020, jehož předmětem je zvýšení nájemného na 2 000,- Kč 

měsíčně a převedení plateb za energie a služby na pronajímatele. 

Dodatek smlouvy byl schválen. 

 

6. Starosta obce předložil ke schválení Smlouvu o právu provést stavbu inženýrské sítě 

a omezení užívání nemovitosti mezi obcí Rasošky a Správou silnic Královéhradeckého kraje. 

Tato smlouva je nezbytnou přílohou ke stavebnímu povolení na kanalizaci v obci. Předmětem 

smlouvy je také vratná kauce ve výši 716 925,- Kč, která je splatná 5 dní před zahájením stavby. 

Po splnění smluvních podmínek bude 50 % kauce vráceno po dokončení stavby a zbývajících 

50 % bude vráceno po uplynutí záruční lhůty 5 let. 

Smlouva byla schválena. 

 

7. Starosta obce předložil ke schválení Nařízení obce o zákazu podomního a pochůzkového 

prodeje na území obce Rasošky. Jedná se o novelizaci nařízení z roku 2016, obsahová náplň 

zůstává stejná. 

Nařízení obce bylo schváleno. 

 

8. Starosta obce podal informace ohledně současného dění okolo Agrivoltaiky. Obec Rasošky 

obdržela Petici proti výstavbě fotovoltaické elektrárny, při které se v Rasoškách vyslovilo proti 

záměru 340 voličů, ve Vlkově 234 voličů, na Novém Plese 170 voličů a 335 voličů z okolních 

obcí. Obec tuto petici bere na vědomí. 

Starosta dále informoval, že do nového územního plánu obce Rasošky byl zanesen text: 

„ve všech plochách nezastavěného území se vylučuje umisťování výroben a zdrojů energie.“ 

Tento nový územní plán je nicméně stále v procesu tvorby. 

Dále starosta uvedl, že předchozí den proběhla schůze zastupitelů sjednaná na žádost zástupců 

společnosti Agrivolt Rasošky, při které zástupci společnosti prezentovali, jako projev dobré 

vůle, že „malou“ FVE přesunou na druhou stranu bývalého družstva směrem k Novému Plesu. 

Toto by rádi realizovali již následující rok. 

K „velké“ FVE byla investory představena na webových stránkách vizualizace záměru 

výstavby agrivoltaiky. Toto lze shlédnout na https://www.agrivoltrasosky.cz/projekt-rasosky/ 

a tento odkaz bude možno nalézt i na stránkách obce Rasošky. Na těchto stránkách můžou 

občané vyjádřit své náměty a připomínky. 

Dané téma pokračovalo dlouhou diskuzí, při které se všichni zúčastnění shodli, že ani nadále 

nebudou tento záměr nijak podporovat a obec učiní pouze takové kroky, které povedou proti 

tomuto záměru. 

Pan Čermák vznesl dotaz, zda byli seznámeni s peticí. Pan starosta odpověděl, že o petici již 

věděli a že byli seznámeni s výsledkem v jednotlivých obcích. Dále proběhla debata o novém 

záměru přesunu malé elektrárny za areál družstva směrem k Novému Plesu. Pan Čermák vznesl 

požadavek, aby ani tento záměr nebyl schválen, protože se domnívá, že by to mohlo být použito 

jako precedens pro výstavu velké elektrárny. K záměru výstavby na území mezi areálem 
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družstva směrem k vesnici požádal, aby bylo v zápisu uvedeno, že pokud dojde ke stavebnímu 

řízení, dá obec nesouhlasné stanovisko. 

 

9. Zastupitelstvu byla předložena žádost od ředitelky ZŠ a MŠ Rasošky na čerpání investičního 

fondu ve výši 63 703,- Kč na nákup sestavy skříně. 

Čerpání bylo schváleno. 

 

10. Různé a diskuze 

 

a) Starosta obce informoval, že se komplikuje získání stavebního povolení kanalizace, protože 

ve starém územním plánu obce je uvedeno, že obecní kanalizace bude zakončena v ČOV Vlkov. 

Z tohoto záměru sešlo, obecní kanalizace by měla končit v ČOV Jaroměř. Momentálně se hledá 

řešení společně s projektantem kanalizace i s projektantem nového územního plánu. Existují 

obavy, že získání stavebního povolení obecní kanalizace bude podmíněno schválením nového 

územního plánu obce. Ovšem schvalování nového územní plánu by se mohlo díky odvolání 

dotčených subjektů výrazně protáhnout a s tím tedy i stavební povolení obecní kanalizace. 

 

b) Starosta obce poděkoval Zahrádkářům za uspořádání akce Grilování makrel a sýrů u Zezule 

a také poděkoval Sport klubu za uspořádání Hospo Qvízu. 

 

c) Paní Markéta Alinová požádala, aby byl do nové ulice za školou umístěn odpadkový koš 

(zejména kvůli pejskařům). Starosta odpověděl, že tam budou v blízké době umístěny dva 

odpadkové koše. 

 

d) Paní Markéta Alinová informovala, že kontaktovala správce zimního stadionu v Jaroměři 

ohledně volných termínů k pronájmu ledové plochy. Byla odkázána na polovinu října. Starosta 

k tomuto uvedl, že mluvil se starostou Vlkova a pokusí se společně domluvit jeden termín 

v listopadu/prosinci a druhý termín v únoru/březnu. 

 

e) Pan Klemens vznesl dotaz, jestli by bylo možné omezit parkování osobních aut na veřejných 

plochách v ulici Na Lumerách, například zavedením nějakého poplatku. Starosta odpověděl, že 

se pokusí k této problematice zjistit víc. 

 

f) Paní Markéta Alinová informovala, že k 30. 9. 2023 byla ukončena akce Remobil, schránka 

byla předána patřičné organizaci a obec obdrží certifikát o výši příspěvku na dobročinnost. 

 

g) Ing. Bc. Luboš Rejl předal účetní obce Zápis z jednání kontrolního výboru. 

 

h) Pan Karel Jandík informoval, že SDH Rasošky má naplánovanou opravu dětského dřevěného 

vláčku na hřišti u Sport klubu. 

 

 

 

Starosta obce poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání.  

 

  

Marie
Obdélník



Usnesení č. 10 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 3. 10. 2023 

 

I. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1.  Program jednání 

Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

2.  Zapisovatele i ověřovatele 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 2  

 

3. Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu „Bufetu ve sportovním zařízení obce Rasošky“ ze dne 

1. 9. 2020 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 1 

 

4. Smlouvu o právu provést stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti mezi obcí 

Rasošky a Správou silnic Královéhradeckého kraje 

 Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

5. Nařízení obce o zákazu podomního a pochůzkového prodeje na území obce Rasošky 

 Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

6. Čerpání investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky ve výši 63 703,- Kč 

 Pro – 7, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje: 

 

 

III. Zastupitelstvo ukládá:     

                                                      

 

IV. Zastupitelstvo bere na vědomí: 

 

1. Záměr uzavřít dodatek k nájemní smlouvě ze dne 1. 9. 2020 mezi obcí Rasošky a paní Ivetou 

Jandíkovou 

 Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 1 

 

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek ……………………… 

 

Ověřovatelé : Ing. Martina Krystová …………………….... 

 

Petr Pilař   ……………………… 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 11. 10. 2023 

 

Bc. Tereza Jansová ………………… 


